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Regional Purchasing Greater China大中华区采购


Schaeffler (China) Co., Ltd.

No. 1 Schaeffler Road, 
215400 Taicang, Jiangsu Province

P. R. China
舍弗勒（中国）有限公司

中华人民共和国江苏省

太仓市舍弗勒路1号 

邮编215400
Dear Madam/ Sir,

尊敬的女士、先生：

Schaeffler (China) have sent many regulations to supplier and forwarder, But NO IPPC case happened again and again, below is the events which Schaeffler collected:

尽管舍弗勒(中国)已经为供应商和货代提供了多项规定，但是缺少IPPC标识的事件仍然一再发生。以下是舍弗勒收集的若干事例：

· Issue 1: live grub in the wooden package. 

· 事件1：在木包装内发现蛆虫
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· Issue 2: IPPC not clear: 

· 事件2：IPPC标识不清晰
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· Issue 3: No IPPC on the under prop. 

· 事件3：托盘脚上没有IPPC标识
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Herewith we’d like to emphasize the requirement of ISPM No. 15:

在此我们重申ISPM第15条的要求：

[image: image4.png]Each package be clearly and permanently marked with the manufacturer and product designation and the quantity,
‘or must be identifiable by a code from which this can be derived. The code must be disclosed.

Wood packaging material with an IPPC stamp must be heated in accordance with a specific timetemperature plan,
‘and must reach a minimum core temperature of 56 °C for at least 30 minutes.
Heat treatment s indicated by the HT mark.

Deliveries must comply with the IPPC standard
Example

DE - HE - 493022

HT-DB

IPPC symbol
DE = Country code for Germany
Yy = Code for the region

49XXXX Company registration number
HT Heat treatment

0B = Debarked

‘The marking must be legible, permanent and non-removable, and should preferably be placed in at least two
‘opposite. well visible locations on the packaging. The use of red or orange color for the marking is not pemitted.

For plywood cases with solid wood stringers, correct marking to ICCP standard must be ensured (marking on both
sides of the stringers)

Content of marking as per IPPC guidelines for wooden packages (ISPM No. 15, for more information refer





每件包装都必须清晰持久地标明生产厂家和产品名称及数量，或者标上适当的代码，通过代码可以追溯到以上信息。该代码必须清楚展示。

带IPPC章的木包装材料必须根据特定的时间/温度计划进行热处理，并应达到56°C的体核温度至少30分钟。

热处理应注明“HT”标志。

发货都必须按照IPPC标准进行。

示例
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IPPC标志

DE = 德国国家代码

YY = 地区代码

49XXXX = 公司注册号

HT = 热处理

DB = 已去皮

标识必须清晰可读、持久且无法去除，最好置于包装上至少两个显而易见的相对的位置。不允许使用红色或橘色标识。

如使用带坚实木桁条的胶合板箱，必须确保标识达到ICCP标准（桁条的两边都要有标识）。

根据木质包装IPPC指南规定的标识内容标志的内容作为每个木质包装的指导方针（ISPM第15号，详情请见www.ippc.int）
In case of a delay in delivery because of the return of the deliveries, the Customer is entitled to demand a contractual penalty from the Seller. This agreement pertaining to the contractual penalty or enforcement thereof shall not affect any other legal claims of Customer for delay in delivery based on contract, law or otherwise.
如发生因退运而造成的供货延误，客户有权要求卖方按照合同条款支付相应的违约金。该有关合同违约金的协议及其执行并不影响客户对于基于合同、法律等规定的有关供货延误的其它合法要求。

We are kindly ask you to support us by ensuring your staff are fully aware of these necessary procedures. If you have any questions or suggestions for improvements then please let us know or contact your purchasing partner in the Schaeffler Great China organization.

敬请配合我们的工作，并确保您的相关人员充分了解以上必要程序。如您有任何疑问或改善建议，请告知我们或者联系您在舍弗勒大中华区组织内的采购联系人。

Confirmation确认

shipping instruction装运指示
The commercial invoice also must include following declaration:

商业发票同时必须包含以下声明：

ALL WOOD PACKING MATERIALS ARE HEAT TREATED ACCORDING TO IPPC- STANDARD ISPM15 AND ARE TOTALLY FREE OF BARK AND APPARENTLY FREE FROM LIVE PLANT PESTS. 

所有的木质包装材料都按照IPPC标准ISPM15号要求进行了热处理并充分去皮，且不含任何植物病虫害。
The deliveries will be returned on the Seller’s own cost, if no “IPPC” mark is available on the wood packing materials.
如木质包装材料上没有IPPC标识，则退运发生的成本将由卖方自行承担。
In case of a delay in delivery because of the return of the deliveries, the Customer is entitled to demand a contractual penalty from the Seller. This agreement pertaining to the contractual penalty or enforcement thereof shall not affect any other legal claims of Customer for delay in delivery based on contract, law or otherwise.

如发生因退运而造成的供货延误，客户有权要求卖方按照合同条款支付相应的违约金。该有关合同违约金的协议及其执行并不影响客户对于基于合同、法律等规定的有关供货延误的其它合法要求。

Thank you very much for helping us to avoid problems on the goods incoming specially on IPPC

非常感谢您提供的帮助，使我们在进口货物时可以避免因不符合IPPC规定而发生的问题。

Yours Sincerely,

此致！
...............................................

Company stamp / Signature
公司公章/签名
中国海关
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中国对于IPPC托盘的进口规定
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